
 

 

  

 

 

 

 
ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 
П Р О Т О К О Л  № 11 

 
Днес, 11.09.2024 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, 

младежта   и   спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-н Димитър 

Шалъфов – председател в 13.15 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 8 /осем/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

Т.Георгиева заяви, че желае да оттегли  Доклад вх.№СОА24-ВК66-6448/25.07.24 г. 

относно осигуряване на средства от бюджета на Столична община за 

проектиране и изграждане на осветление на стадион в с.Войнеговци, р-н Нови 

Искър, на който е вносител. Тя сподели, че е намерен спонсор, който да финансира 

проектирането и изграждането на осветление на стадион в с.Войнеговци, р-н 

Нови Искър 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Eмилия Ангелова за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров - 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        8 

  в т.ч.: 

                                  За        8 

                                Против - 

 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема  дневния ред за заседанието на комисията с направеното предложение 

от г-жа Георгиева – отпадането на т. 4. 

       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 
По т.1 от Дневния ред:  
 
Яна Генова запозна комисията с Доклад вх.№ СОА24-ВК66-4761/03.06.2024 г. 
относно Стратегия за подкрепа на личностното развитие на децата и 
учениците за 2024 – 2026 година  придружен с писмо вх.№ СОА24-ВК66-
4761/1/18.07.2024 г.  и писмо вх.№ СОА24-ВК66-4761/4/05.09.2024 г. Тя поясни, че 
Стратегията е за двугодишен период, но поради забавянето на общинския 
съвет е представена сега. В рамките на един месец беше подложена и на 
обществено обсъждане, но за съжаление нямаше интерес от  
заинтересованите страни.  
М.Боршош сподели, че ще гласува „въздържал се“, тъй като стратегията е 
много закъсняла като документ. Има нови промени  по вектори и политики, 
които ще е необходимо да бъдат разяснени. Той заяви, че да се приема 
стратегия през месец септември е повече от неловко, тъй като няма да може 
да бъде изпълнена. 
Е.Йорданова  зададе въпрос към вносителя, до колко плана за действие е 
отворен за да могат да се правят предложения и промени за 2025 г. 
Я.Генова  поясни, че документа е изцяло динамично променящ се и отворен и 
предложенията ще са добре дошли. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател Въздр. 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Eмилия Ангелова за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова Въздр. 

8 Мирослав Боршош Въздр. 

9 Войслав Тодоров за 
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10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев 

       

Въздр. 

  Общо гласували:        10 

  в т.ч.: 

                                  За        6 

                                Против - 

                               Въздържали се 4 

 
По т.2 от Дневния ред: 
 
Г-жа Славинка Веселинска от Д-я „Общински приходи“ запозна комисията с 
Доклад вх.№ СОА24-ТД26-9989/1/13.08.2024 г. относно отсрочване и 
разсрочване на публични общински вземания за местен данък върху 
недвижимите имоти в размер над 100 000 лв. за срок над една година и за 
местна такса за битови отпадъци над 30 000 лв. за срок по-голям от една 
година на СЕРДИКА СПОРТНИ ИМОТИ“ ЕАД , ЕИК 204870926 , на основание чл.4, 
ал.7 и чл.9а, ал.5 от ЗМДТ. 
Д.Шалъфов подчерта, че има създадена работна груба, която да има задача да се 
тези спортни имоти да прехвърлят на СО и тя да има грижата да ги 
стопанисва и поддържа, а не само да налива средства и да опрощава 
задължения, както в този случай.  
В.Лилков заяви, че тези задължения са трупани с години и СО само е гледала без 
да се вземат някакви мерки. Вместо тези задължения да се съберат през 2021 
г., сега ще се събират до 2027 г. с всички загуби от инфлацията. Има много 
несвършена работа. Има много длъжници, които дължат много пари на 
общината. Той предложи, във връзка с приемането на новия бюджет и 
определянето на таксите за смет и сгради, като комисия да се помисли, как да 
бъдат облекчени спортните клубове от непосилните такси смет , които са 
наели спортни имоти и съоръжения. 
Д.Шалъфов поясни, че задълженията са натрупани за периода 2022 г. - 2023 г. не 
са за пет години назад, а за две години, това е ревизирания период. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Eмилия Ангелова за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани - 
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7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев        Възд. 

  Общо гласували:        10 

  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се 1 

 
 
По т.3 от Дневния ред:  
 

Станислав Младенов запозна комисията с Доклад вх.№ СОА24-ВК66-
6213/18.07.2024 г. относно осигуряване на средства за изграждане на стрийт 
фитнес на територията на CO -район Връбница. 
Десислава Темелкова поясни, че бюджета на дирекцията е толкова малък, че 
няма да има никаква възможност да бъдат осигурени такива средства. Има 
програма, по която могат да кандидатстват районите за ремонт на 
съществуваща спортна база, но не и за изграждане на нова. Районите нямат 
делегирани средства за поддържане на изградената база във вид на спортни 
площадки, в стриит фитнеси на открито , площадки в междублокови 
пространства, над 500 спортни  общински обекта. Бюджетът на този етап не 
позволява изграждането на нови. 
Татяна Георгиева предложи такива доклади да бъдат насочвани към СОПФ. 
Вили Лилков поясни, че предстои актуализация на бюджета и е добре да се 
внесат предложения към зам.-кмета Василев. 
Боршош предложи средствата да се осигурят от резерва на кмета. 
Емилия Ангелова заяви, че категорично е против средствата да бъдат взети 
от резерва на кмета Терзиев. 
Екатерина Йорданова призова вносителя да коригира текста от къде ще бъдат 
осигурени средствата. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията  не подкрепя доклада с предложения проект за решение: 
  

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател Възд. 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател - 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Eмилия Ангелова Възд. 

5 Драгомир Иванов Възд. 
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6 Саад Алуани Възд. 

7 Екатерина Йорданова Възд. 

8 Мирослав Боршош - 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        9 

  в т.ч.: 

                                  За        4 

                                Против - 

                               Въздържали се 5 

 
По т.4 от Дневния ред: 
Доклад вх.№СОА24-ВК66-6448/25.07.24 г. относно осигуряване на средства от 
бюджета на Столична община за проектиране и изграждане на осветление на 
стадион в с.Войнеговци, р-н Нови Искър 
 
Докладът беше оттеглен от вносителя. 
 
По доп.т.1 от Дневния ред: 
Точка беше водена от зам.-председателя Еньо Савов 
 
Д.Шалъфов запозна комисията с Доклад вх.№ СОА24-ВК66-7828/10.09.2024 г. 
относно предоставяне на средства от бюджета на Столична община на 
Никола Цолов за подготовка и професионално развитие 
В.Лилков предложи в проекта за решение да се напише, че се задължава да 
рекламира туристическия портал на града Visitsofia.bg. 
 
Комисията   подкрепя доклада и предлага следното допълнение в проекта за 
решение: 
Създава се нова точка 5 със следния текст: „   5. Възлага на кмета на СО да 
сключи споразумение за партньорство, което да гарантира реклама на  
туристическия портал на града Visitsofia.bg“ 
 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Eмилия Ангелова за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош - 
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9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        9 

  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
По т.5  
Писмо вх.№СОА24-УЗ21-1887/7/13.08.24 г. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията  приема писмото за сведение. 
 
По т.6  
Писмо вх.№СОА24-ДГ66-6/14.08.24 г. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията  приема писмото за сведение. 
 
т.РАЗНИ 
 
Д.Шалъфов предложи да бъдат поканени кмета на район Овча Купел – Ангел 
Стефанов и изп. директор на улично осветление, тъй като е недопустимо два 
месеца да нямаме отговор относно осветлението на спортната площадка. 
Велислав Василев – гражданин , зададе въпроса не може ли да се потърси 
административна отговорност, тъй като това е подигравка с хората. 
 
Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на 
комисията в 14.05 ч. 
 
Протоколът е изготвен на 13.09.24 г. 
 
 
 
Експерт:                          Председател:                               П 

/Д.Пунчева/              /Димитър Шалъфов/ 
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                                                                             Зам. предс.:                   П 
                               /Татяна Георгиева/ 
 
 
 
 
                                                                                                                         
 
                                                                           Зам.-предс.:                П 
                                                                                                         / Еньо Савов / 


